
Piet Mondriaan
openbare basisschool

OBS Piet Mondriaan – Vergadering Medezeggenschapsraad
Datum: 13 december 2023

Tijd: Start 18.00
Locatie: OBS Piet Mondriaan

Voorzitter: Frank Notulist: Tonja

Bijwonen vergadering: Judith, Carolijn, Barbara, Annelies, Hillie, Dolf, Roger, Tonja

18.00 Vergadering start

1. Notulen en actiepunten vorige vergadering 1 november 2023

- Martine maakt een schema om een “kijkje in de keuken” te nemen op

vrijdagochtend voor de MR-leden die dit nog niet hebben gedaan.

- MR cursus heet MR start, deze kan zelf ingepland worden en de factuur kan gedeeld

worden met Hans.

- De notulen worden naar Martine gestuurd zodat deze op de website gepubliceerd

worden.

- Judith deelt dat zij gaat verhuizen en daarbij uit de MR gaat, dit is haar laatste

vergadering.

- Leerteam ouderbetrokkenheid is bezig met de informatieavond nieuwe stijl en pakt

dit op.

- Traktatiebeleid, de memo is verstuurd vlak voordat de kinderen een cadeau in hun

schoen kregen. Dit zijn vaak plastic cadeaus door het budget.

Agendapunt volgende vergadering: duurzaamheid

2. Voorbereiden punten directie Allen

- Begroting

- Plannen voor het gebouw

- Transparantie besluitvorming



18.30 Directie neemt deel aan vergadering

Er zijn na de vakantie 2 momenten gepland voor het team om te bespreken hoe de ervaring

in het team is wat betreft het bestuur en de werkdruk.

3. Transparantie besluitvorming PMR

4. Begroting Martine

Er wordt veel geïnvesteerd in meubilair, er zijn al leveranciers langs geweest. De

investering wordt over twee jaar verdeeld. De nieuwe lokalen kunnen ingericht

worden op kosten van de gemeente.

De kosten voor loon zijn mede veroorzaakt door de loonsverhoging en zijn

meegerekend in het jaar 2024.

5. Plannen voor het gebouw Martine

Afhankelijk van hoe de welstandscommissie reageert/ akkoord gaat, wordt voor de

kerstvakantie naar ouders over de verbouwing gecommuniceerd.

Zodra de welstandscommissie van de gemeente een positieve reactie geeft, komt er

een volgende stap van communicatie naar de ouders omdat er dan meer

duidelijkheid is wat betreft het tijdspad.

Als het ontwerp definitief is dan wordt dat gecommuniceerd via de krant en komt er

een inspraakperiode waar de mensen bezwaar kunnen maken.

De verbouwing gebeurt onder schooltijd.

In 2015 is er een contract gesloten tussen de gemeente en de stichting van de

school. Wij zijn economisch eigenaar van de school. Het economisch eigendom moet

terug naar de gemeente per 2025. De voorkeur gaat uit naar het behoud van de

huidige situatie. Het alternatief is: het economisch eigenaarschap gaat terug naar de

gemeente en er is geen VVE en er zijn geen huuropbrengsten meer. Martine wil

onderzoeken wat voor de school de gunstigste situatie is.

Rondvraag:

- Is er een IT beveiligingssysteem? Cloudwise. De functionaris gegevensbescherming

wordt ingehuurd om jaarlijks een controle te doen.

- Is het een bewuste keuze geweest om in de communicatie naar ouders van de

groepen 4 niet in te gaan op de reden van de wisseling van leerkracht.

Martine legt kort uit.

6. Wvttk Allen

Afsluiting punten met directie



7. Nabespreking MR


